
X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBOS 11 POSĖDYJE PRIIMTŲ 

SPRENDIMŲ SĄRAŠAS 
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T1-92 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 

m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. T1-122 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės Mokslo rėmimo 

programos lėšų skyrimo ir naudojimo tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ pakeitimo. 

 

24 

 

24 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

- b. s. 

 

T1-93 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 

m. balandžio 28 d. sprendimo Nr. T1-88 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės vaikų ir jaunimo 

socializacijos (vasaros poilsio) programų 

rėmimo konkurso tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

ir jį keitusio sprendimo pakeitimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-94 Dėl priešmokyklinio ugdymo organizavimo 

modelių ir grupių skaičiaus Plungės rajono 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose, 

lopšeliuose-darželiuose 2024–2025 mokslo 

metais nustatymo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-95 Dėl 2024–2025 mokslo metų mokinių 

skaičiaus kiekvienos klasės sraute ir klasių 

skaičiaus kiekviename sraute Plungės rajono 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 

patvirtinimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-96 Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo 

paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo. 

 

24 24 - - - b. s. 

T1-97 Dėl įgaliojimų suteikimo Viešosios įstaigos 

Plungės ligoninės vadovui. 

 

22 22 - - - b. s. 

T1-98 Dėl Viešosios įstaigos Plungės bendruomenės 

centro grupinio gyvenimo namų socialinės 

globos paslaugų kainų nustatymo. 

 

23 23 - - - b. s. 

T1-99 Dėl Plungės rajono savivaldybės ir valstybės 

biudžeto lėšų, skirtų akredituotai vaikų dienos 

socialinei priežiūrai organizuoti ir teikti, 

paskirstymo, pervedimo, tikslinimo, 

naudojimo, atsiskaitymo ir kontrolės tvarkos 

aprašo patvirtinimo. 

 

22 22 - - - b. s. 

T1-100 Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės 

administracijos projekto „Apsaugoto būsto 

24 24 16 - 8 - 
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infrastruktūros plėtra Plungės rajono 

savivaldybėje“ įgyvendinimui. 

 

T1-101 Dėl atleidimo nuo socialinio būsto nuomos 

mokesčio.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-102 Dėl panaudos sutarties pratęsimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-103 Dėl leidimo išnuomoti inžinerinius statinius.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-104 Dėl pritarimo valstybinės žemės sklypo 

nuomos sutarties ir papildomo susitarimo 

nutraukimui bei žemės sklypo išnuomojimui 

UAB „Selenta“. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-105 Dėl pritarimo valstybinių žemės nuomos 

sutarčių sudarymui. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-106 Dėl pritarimo valstybinės žemės nuomos 

sutarties pakeitimui. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-107 Dėl ilgalaikio materialiojo turto perėmimo 

Savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo 

teise.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-108 Dėl valstybės turto nurašymo ir likvidavimo. 

 

25 25 - - - b. s. 

T1-109 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 

m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-34 „Dėl 

2024–2027 metų Plungės rajono savivaldybės 

prioritetinių vietinės reikšmės kelių (gatvių) 

tvarkymo sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-110 Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 

m. spalio 29 d. sprendimo Nr. T1-248 „Dėl 

pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su 

UAB „Plungės autobusų parkas“ ir nemokamo 

keleivių vežimo vietinio (miesto ir 

priemiestinio) reguliaraus susisiekimo 

autobusų maršrutais“ pakeitimo.  

 

25 25 - - - b. s. 

T1-111 Dėl investicijų Plungės miesto pramonės 

rajono valstybinės žemės sklype pavyzdinės 

sutarties formos patvirtinimo. 

 

22 22 - - - b. s. 

T1-112 Dėl Savivaldybės finansinio turto investavimo 

ir UAB „Plungės autobusų parkas“ įstatinio 

kapitalo padidinimo. 

23 23 15 1 7 - 

 

T1-113 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 

m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-48 „Dėl 

 

23 

 

23 

 

15 

 

- 

 

8 

 

- 
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Plungės rajono savivaldybės 2024–2026 metų 

strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį 

keitusio sprendimo pakeitimo. 

 

 

T1-114 

 

 

 

 

 

 

 

Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 

m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-49 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024 metų 

biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimo.  

 

 

 

22 

 

 

 

 

 

 

 

22 

 

 

 

 

 

 

 

16 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

 

6 

 

 

 

 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

        

        



4 

 

 

X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS 

TARYBA 

 

11 POSĖDŽIO PROTOKOLAS 

 

2024 m. balandžio 25 d. Nr. T-3 

Plungė 

 

Posėdis įvyko 2024 m. balandžio 25 d., 13:00–17:16 val. 

Posėdžio pirmininkas – Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

Posėdžio sekretorės – Irmantė Kurmienė, Irma Kvizikevičienė, Savivaldybės tarybos 

posėdžių sekretorės. 

Posėdyje dalyvavo 25 Savivaldybės tarybos nariai. 

Posėdžio protokolą rašė Irmantė Kurmienė, Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė. 

 

Kviestų asmenų sąrašas pridedamas.  

Savivaldybės tarybos 11 posėdžio vaizdo įrašas publikuojamas Plungės rajono savivaldybės 

www.youtube.com kanalu.  

  

DARBOTVARKĖ: 

1. Savivaldybės tarybos 11 posėdžio darbotvarkės projekto tvirtinimas. 

Pranešėjas Audrius Klišonis, Savivaldybės meras. 

2. M. Čiuželio labdaros ir paramos fondo projekto „Sidabrinė linija“ pristatymas. 

Pranešėjas Jonas Mockūnas, M. Čiuželio labdaros ir paramos fondo partnerysčių 

koordinatorius. 

3. UAB „Telšių regiono atliekų tvarkymo centras“ ir UAB „Veistas“ 2024 metų veiklos 

pristatymas: planuojami darbai, paslaugų plėtros perspektyvos. 

Pranešėjas Vidimantas Domarkas, UAB „Telšių regiono atliekų tvarkymo centras“ 

direktorius.  

4. Dėl Papildomos vienkartinės paramos (išmokos) gimus vaikui skyrimo ir mokėjimo 

Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimo (Savivaldybės tarybos mažumos 

darbotvarkės klausimas).  

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Savivaldybės tarybos narys, opozicijos lyderis. 

5. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 10 d. sprendimo Nr. T1-23 „Dėl 

Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Plungės rajono savivaldybės vietinės 

reikšmės keliams bei gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus eismo sąlygoms 

užtikrinti, naudojimo ir skirstymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo (Savivaldybės tarybos 

mažumos darbotvarkės klausimas).  

Pranešėjas Tomas Mašeckis, Savivaldybės tarybos narys.    

6. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. T1-122 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės Mokslo rėmimo programos lėšų skyrimo ir naudojimo tvarkos aprašo 

patvirtinimo“ pakeitimo.  

7. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. balandžio 28 d. sprendimo Nr. T1-88 

„Dėl Plungės rajono savivaldybės vaikų ir jaunimo socializacijos (vasaros poilsio) programų rėmimo 

konkurso tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimo.  

http://www.youtube.com/
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8. Dėl priešmokyklinio ugdymo organizavimo modelių ir grupių skaičiaus Plungės rajono 

savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose, lopšeliuose-darželiuose 2024–2025 mokslo metais 

nustatymo.  
9. Dėl 2024–2025 mokslo metų mokinių skaičiaus kiekvienos klasės sraute ir klasių skaičiaus 

kiekviename sraute Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose patvirtinimo.  

10. Dėl Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų paslaugų kainų 

patvirtinimo.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas. 

11. Dėl įgaliojimų suteikimo Viešosios įstaigos Plungės ligoninės vadovui.  

12. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. lapkričio 30 d. sprendimo Nr. T1-277 

„Dėl Kredito, paimto daugiabučiam namui atnaujinti (modernizuoti), ir palūkanų apmokėjimo už 

asmenis, turinčius teisę į būsto šildymo išlaidų kompensaciją, tvarkos aprašo patvirtinimo“ 

pripažinimo netekusiu galios.  

13. Dėl Viešosios įstaigos Plungės bendruomenės centro grupinio gyvenimo namų socialinės 

globos paslaugų kainų nustatymo.  

14. Dėl Plungės rajono savivaldybės ir valstybės biudžeto lėšų, skirtų akredituotai vaikų 

dienos socialinei priežiūrai organizuoti ir teikti, paskirstymo, pervedimo, tikslinimo, naudojimo, 

atsiskaitymo ir kontrolės tvarkos aprašo patvirtinimo.  

15. Dėl pritarimo Plungės rajono savivaldybės administracijos projekto „Apsaugoto būsto 

infrastruktūros plėtra Plungės rajono savivaldybėje“ įgyvendinimui.  

16. Dėl atleidimo nuo socialinio būsto nuomos mokesčio.  

Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas. 

17. Dėl panaudos sutarties pratęsimo.  

18. Dėl leidimo išnuomoti inžinerinius statinius.  

19. Dėl pritarimo valstybinės žemės sklypo nuomos sutarties ir papildomo susitarimo 

nutraukimui bei žemės sklypo išnuomojimui UAB „Selenta“.  

20. Dėl pritarimo valstybinių žemės nuomos sutarčių sudarymui.  

21. Dėl pritarimo valstybinės žemės nuomos sutarties pakeitimui.  

22. Dėl ilgalaikio materialiojo turto perėmimo Savivaldybės nuosavybėn ir jo perdavimo 

valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.  

23. Dėl valstybės turto nurašymo ir likvidavimo.  

24. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-34 „Dėl 

2024–2027 metų Plungės rajono savivaldybės prioritetinių vietinės reikšmės kelių (gatvių) tvarkymo 

sąrašo patvirtinimo“ pakeitimo.  

25. Dėl Automobiliams statyti rezervuojamų vietų nustatymo, jų įrengimo ir vietinės 

rinkliavos už naudojimąsi rezervuotomis vietomis automobiliams statyti nuostatų patvirtinimo.  

26. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. T1-248 „Dėl 

pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su UAB „Plungės autobusų parkas“ ir nemokamo keleivių 

vežimo vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų maršrutais“ pakeitimo.  

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas. 

27. Dėl investicijų Plungės miesto pramonės rajono valstybinės žemės sklype pavyzdinės 

sutarties formos patvirtinimo.  

28. Dėl Savivaldybės finansinio turto investavimo ir UAB „Plungės autobusų parkas“ įstatinio 

kapitalo padidinimo.  

29. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-48 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir jį keitusio 

sprendimo pakeitimo.  

30. Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. T1-49 „Dėl 

Plungės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimo.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas. 

31. Savivaldybės tarybos mažumos valanda. 

32. Informacijos, klausimai, paklausimai.  
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Savivaldybės meras Audrius Klišonis informavo, kad šios dienos Savivaldybės tarybos 

posėdyje dalyvauja Rimvydas Pilibaitis, Vyriausybės atstovas Šiaulių ir Telšių apskrityse.   

 

1. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos 11 posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pristatė Savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarkės 

projektą ir pasiūlė pakeisti Savivaldybės tarybos posėdžio darbotvarkę (toliau – Darbotvarkė), t. y. 

nesvarstyti Darbotvarkės 12 klausimo „Dėl Plungės rajono savivaldybės tarybos 2017 m. lapkričio 

30 d. sprendimo Nr. T1-277 ,,Dėl Kredito, paimto daugiabučiam namui atnaujinti (modernizuoti), ir 

palūkanų apmokėjimo už asmenis, turinčius teisę į būsto šildymo išlaidų kompensaciją, tvarkos 

aprašo patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios“, kadangi buvo gauta Vyriausybės atstovo pastaba 

dėl teisinio reglamentavimo bei trumpai ją pagarsino. 

Savivaldybės tarybos nariui Mindaugui Kaunui paprašius pateikti argumentus, kodėl šis 

sprendimo projektas neturėtų būti svarstomas, Rimvydas Pilibaitis, Vyriausybės atstovas Šiaulių ir 

Telšių apskrityse, informavo, kad tai buvo jo siūlymas bei trumpai paaiškino, kad siūloma palikti 

galiojantį ankstesnį sprendimą ir jo nenaikinti dėl tam tikrų teisinių niuansų.  

Savivaldybės merui Audriui Klišoniui pasiteiravus, ar yra dar kokių pasiūlymų dėl 

Darbotvarkės, Savivaldybės tarybos narė Jurgita Latakienė pareiškė nusišalinimą nuo 14 

Darbotvarkės klausimo svarstymo dėl galinčio kilti viešųjų ir privačių interesų konflikto. 

Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Jurgitos Latakienės nusišalinimui nuo 14 

Darbotvarkės klausimo svarstymo. 

Savivaldybės tarybos narys Giedrius Ramanauskas pareiškė nusišalinimą nuo 11 

Darbotvarkės klausimo svarstymo dėl galinčio kilti viešųjų ir privačių interesų konflikto. 

Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė Giedriaus Ramanausko nusišalinimui nuo 

11 Darbotvarkės klausimo svarstymo. 

Kadangi daugiau pasiūlymų dėl Darbotvarkės nebuvo, bendru sutarimu nutarta posėdžiauti 

pagal patikslintą Darbotvarkę, nesvarstant 12 klausimo.   

NUSPRĘSTA. Posėdžiauti pagal patikslintą darbotvarkę be 12 klausimo „Dėl Plungės rajono 

savivaldybės tarybos 2017 m. lapkričio 30 d. sprendimo Nr. T1-277 „Dėl Kredito, paimto 

daugiabučiam namui atnaujinti (modernizuoti), ir palūkanų apmokėjimo už asmenis, turinčius teisę į 

būsto šildymo išlaidų kompensaciją, tvarkos aprašo patvirtinimo“ pripažinimo netekusiu galios“.    

 

2. SVARSTYTA. M. Čiuželio labdaros ir paramos fondo projekto „Sidabrinė linija“ 

pristatymas. 

Pranešėjas Jonas Mockūnas, M. Čiuželio labdaros ir paramos fondo partnerysčių 

koordinatorius, išsamiai pristatė M. Čiuželio labdaros ir paramos fondo projekto „Sidabrinė linija“ 

veiklą, pagrindinius tikslus, procesą, papasakojo, jog tai yra nemokama telefoninė linija senoliams, 

patiriantiems vienatvę ir atskirtį, apibūdino situaciją Lietuvoje. 

Savivaldybės tarybos narys Adomas Zamulskis padėkojo už pristatymą bei pasiteiravo, ar ko 

nors prašoma iš Plungės rajono savivaldybės. 

Jonas Mockūnas nurodė, kad pagrindinis šios dienos projekto „Sidabrinė linija“ pristatymo 

tikslas yra užmegzti ryšį su Savivaldybe vykdant kuo platesnę veiklą bei padėti senoliams ir Plungės 

rajono savivaldybėje. 

Savivaldybės tarybos narys Julius Nekrašas teiravosi, kur galima rasti informaciją apie šį 

projektą ir kaip ši informacija pasiekia senolius.  

Jonas Mockūnas papasakojo apie tai, kaip ši informacija pasiekia senolius. 

Savivaldybės tarybos narys Marijus Kaktys pasiteiravo, ar artimieji asmenys gali užregistruoti 

senolius. 

Jonas Mockūnas atsakė, kad galima tik tokiu atveju, jei patys senoliai sutinka.    

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija.  
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3. SVARSTYTA. UAB „Telšių regiono atliekų tvarkymo centras“ ir UAB „Veistas“ 2024 

metų veiklos pristatymas: planuojami darbai, paslaugų plėtros perspektyvos. 

Pranešėjas Vidimantas Domarkas, UAB „Telšių regiono atliekų tvarkymo centras“ 

direktorius, pristatė 2024 metų veiklą, išsamiai papasakodamas apie atliekamus ir planuojamus atlikti 

darbus, paslaugų plėtros perspektyvas bei atsakė į Savivaldybės tarybos narių: Česlovo Kerpausko, 

Giedriaus Ramanausko, Roberto Endriko, Ramūno Lydžio pateiktus klausimus. 

NUSPRĘSTA. Apsiriboti išklausyta informacija. 

 

4. SVARSTYTA. Papildomos vienkartinės paramos (išmokos) gimus vaikui skyrimo ir 

mokėjimo Plungės rajono savivaldybėje tvarkos aprašo patvirtinimas (Savivaldybės tarybos 

mažumos darbotvarkės klausimas). 

Pranešėjas Mindaugas Kaunas, Savivaldybės tarybos narys, opozicijos lyderis, pristatė 

sprendimo projektą, akcentuodamas esmę, sprendimo projekto parengimo pagrindinius tikslus ir siūlė 

pritarti sprendimo projektui. 

Česlovas Kerpauskas atkreipė dėmesį į pranešėjo pasakymą, jog, „jei norite būti geri, 

pritarkite šiam sprendimo projektui“, kuris, pasak Česlovo Kerpausko, yra tarsi spaudimas pritarti 

šiam sprendimo projektui bei akcentavo, kad Savivaldybės biudžete šiais metais nėra numatyta lėšų 

šių išmokų mokėjimui. 

Mindaugas Kaunas atsakė, jog šiais metais tikrai nesusidarys didelė išmokų suma, nes 

sprendimo projekte yra išdėstytos tam tikros sąlygos, tarp jų ir sprendimo projekto įsigaliojimo data 

bei kt.  

Jurgita Latakienė pasisakė dėl sprendimo projekte minimo asmenų privalomo gyvenamosios 

vietos 12 mėn. termino deklaravimo bei dėl to, kad numatyta išmoką šeimoms teikti tik gimus 

vaikams ir nėra pagalvota, kaip toliau bus remiamos ir skatinamos šeimos, auginančios vaikus, kad 

jos ir toliau pasiliktų gyventi Plungės r. sav.. Tarybos narė teigė, jog reikėtų pamąstyti, pavyzdžiui, 

apie vaikų darželių statymą, įvairesnių paslaugų teikimą, vaikų skyriaus įrengimą ligoninėje ir kt.  

Rimvydas Pilibaitis, Vyriausybės atstovas Šiaulių ir Telšių apskrityse, atkreipė dėmesį į 

sprendimo projekte nurodytą jo įsigaliojimo datą, teigdamas, jog kyla teisinis neaiškumas, kas jau 

išryškėjo ir kitose savivaldybėse pritarus panašiems sprendimams. Rimvydas Pilibaitis pasitikslino, 

ar šis sprendimas bus taikomas vaikams, gimusiems po 2024 m. liepos 1 d., ar ir vaikams, gimusiems 

iki 2024 m. liepos 1 d., bei dėl teisinio aiškumo pasiūlė į sprendimo projektą įrašyti, kad ši tvarka 

taikoma tik vaikams, gimusiems po 2024 m. liepos 1 d.  

Mindaugas Kaunas neprieštaravo Vyriausybės atstovo išsakytoms pastaboms bei pasiūlė 

priimti protokolinį sprendimą patikslinti pristatytą sprendimą atsižvelgiant į siūlymus bei 

Savivaldybės tarybos nariams pritarti patikslintam sprendimo projektui. 

Savivaldybės tarybos narys Liudas Skierus teiravosi Mindaugo Kauno dėl fizinių asmenų 

pajamų mokesčio grąžinimo į Savivaldybės biudžetą. 

Savivaldybės tarybos narys Julius Nekrašas pasiūlė sutrumpinti sprendimo projekte nurodytą 

terminą nuo 12 mėn. iki 9 mėn., atkreipdamas dėmesį, jog vaikas biologiškai nešiojamas trumpiau. 

Liudas Skierus vėl pasisakė dėl fizinių asmenų pajamų mokesčio. 

Savivaldybės tarybos nariai Gediminas Stonys ir Andriejus Stančikas pasisakė dėl lėšų, 

reikalingų siūlomoms išmokoms, siūlė pagalvoti dėl siūlomo sprendimo įsigaliojimo termino, dėl lėšų 

Savivaldybės biudžete numatymo bei platesnės diskusijos ir kituose komitetuose. 

Dėl pristatyto sprendimo projekto pasidžiaugė Savivaldybės tarybos nariai Giedrius 

Ramanauskas ir Audrius Misiūnas, tačiau Audrius Misiūnas dar pasiūlė patobulinti jį, atsižvelgiant į 

išsakytas pastabas. 

Savivaldybės tarybos narys Robertas Endrikas atkreipė dėmesį, kad šis sprendimo projektas 

tikrai yra reikalingas bei pasiūlė jo neatmesti, o tiesiog dar atidžiai peržiūrėjus, pakoregavus ir 

numačius lėšas tvirtinant Savivaldybės biudžetą, šį sprendimo projektą dar kartą teikti svarstyti 

Savivaldybės tarybai. 

Kadangi daugiau pasisakančių Savivaldybės tarybos narių nebuvo, Savivaldybės meras, 

atsižvelgdamas į tai, kad Savivaldybės tarybos narių nuomonės išsiskyrė, bei į išsakytas pastabas, 
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pasiūlė šį klausimą atidėti vėlesniam svarstymui. Taip pat pasiūlė sprendimo projekto rengėjui 

patobulinti sprendimo projektą, atsižvelgiant į išsakytas pastabas ir siūlymus bei teikti Savivaldybės 

tarybai kitą kartą. 

Mindaugas Kaunas pažadėjo atsižvelgti į išsakytus pastebėjimus, apsvarsčius sprendimo 

projektą Savivaldybės tarybos komitetuose, teikti jį vėl svarstyti Savivaldybės tarybai iki 2024 m. 

liepos mėn. 

Savivaldybės tarybos narių bendru sutarimu nutarta atidėti sprendimo projekto svarstymą 

vėlesniam laikui, siekiant jį patikslinti atsižvelgiant į išsakytas pastabas ir siūlymus bei iš naujo teikti 

jį svarstyti komitetuose bei Savivaldybės tarybai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimo projektą patikslinti atsižvelgiant į išsakytas pastabas ir siūlymus 

bei iš naujo teikti jį svarstyti komitetuose bei Savivaldybės tarybai. 

 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis informavo, kad į šios dienos posėdį yra atvykusi Daiva 

Zablockienė, Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro (toliau – Visuomenės 

sveikatos biuras) direktorė, kuri pakvietė Savivaldybės tarybos narius atvykti į Visuomenės sveikatos 

biuro 15 metų gimtadienį bei išdalino visiems kvietimus. 

 

5. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. vasario 10 d. sprendimo Nr. 

T1-23 „Dėl Kelių priežiūros ir plėtros programos finansavimo lėšų, skirtų Plungės rajono 

savivaldybės vietinės reikšmės keliams bei gatvėms tiesti, taisyti (remontuoti), prižiūrėti ir saugaus 

eismo sąlygoms užtikrinti, naudojimo ir skirstymo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas 

(Savivaldybės tarybos mažumos darbotvarkės klausimas).  

Pranešėjas Tomas Mašeckis, Savivaldybės tarybos narys, pristatė sprendimo projektą, 

akcentuodamas esmę, siūlė pritarti sprendimo projektui. 

Savivaldybės tarybos narys Andriejus Stančikas pasisakė dėl pristatyto sprendimo projekto, 

nurodydamas, kad sprendimo projekto idėja yra teisinga, tačiau atkreipė dėmesį, kad Kaimo reikalų 

komitete buvo svarstyta apie tai, kad šis klausimas, išnagrinėjus esmines aplinkybes, būtų išsamiai 

nagrinėjamas š. m. rugsėjo mėn. 

Savivaldybės tarybos narė Vida Bondauskienė pasisakė ir atkreipė dėmesį į tai, kad 

praėjusiame Kaimo reikalų komiteto posėdyje šio komiteto pirmininkas Andriejus Stančikas neleido 

pristatyti šio sprendimo projekto jo rengėjui Tomui Mašeckiui, taip pažeisdamas Savivaldybės 

tarybos veiklos reglamentą bei ragino ateityje tokių pažeidimų nebedaryti. 

Savivaldybės tarybos narys Marijus Kaktys pasisakė dėl dvejonių keliančio pristatyto 

sprendimo projekto bei nurodė, kad šįkart greičiausiai balsuos prieš jį. 

Savivaldybės tarybos narys Gediminas Stonys taip pat pritarė Andriejui Stančikui ir Marijui 

Kakčiui, kad šis sprendimo projektas yra politinis.  

Robertas Endrikas pritarė, jog tai yra politinis sprendimas, nereikalaujantis papildomų lėšų. 

Savivaldybės tarybos narys Remigijus Striaupa siūlė dėl šio sprendimo projekto ateityje dar 

plačiau padiskutuoti. 

Adomas Zamulskis pritarė Remigijui Striaupai bei pasiūlė nebalsuoti dėl šio sprendimo 

projekto, o jo svarstymą atidėti vėlesniam laikui, siekiant jį išsamiau išsianalizuoti. 

Kadangi daugiau pasisakančių Savivaldybės tarybos narių nebuvo, Savivaldybės meras 

pasiūlė šį klausimą atidėti vėlesniam svarstymui. Taip pat pasiūlė sprendimo projekto rengėjui 

patobulinti sprendimo projektą atsižvelgiant į išsakytas pastabas ir siūlymus bei vėl teikti svarstyti 

Kaimo reikalų komitetui.  

Savivaldybės tarybos narių bendru sutarimu nutarta atidėti sprendimo projekto svarstymą 

vėlesniam laikui, siekiant jį patikslinti atsižvelgiant į išsakytas pastabas ir siūlymus bei iš naujo teikti 

jį svarstyti Kaimo reikalų komitetui bei Savivaldybės tarybai. 

NUSPRĘSTA. Sprendimo projektą patikslinti atsižvelgiant į išsakytas pastabas ir siūlymus 

bei iš naujo teikti jį svarstyti Kaimo reikalų komitetui bei Savivaldybės tarybai. 
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6. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2023 m. gegužės 18 d. sprendimo Nr. 

T1-122 „Dėl Plungės rajono savivaldybės Mokslo rėmimo programos lėšų skyrimo ir naudojimo 

tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Audrius Misiūnas, Švietimo, kultūros ir sporto komiteto pirmininkas, išsamiai 

pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė pritarti sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-92 pridedamas). 

 

7. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2022 m. balandžio 28 d. sprendimo Nr. 

T1-88 „Dėl Plungės rajono savivaldybės vaikų ir jaunimo socializacijos (vasaros poilsio) programų 

rėmimo konkurso tvarkos aprašo patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo pakeitimas.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-93 pridedamas). 

 

8. SVARSTYTA. Priešmokyklinio ugdymo organizavimo modelių ir grupių skaičiaus Plungės 

rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose, lopšeliuose-darželiuose 2024–2025 mokslo metais 

nustatymas.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Tomas Mašeckis pasisakė dėl pristatyto sprendimo projekto.   

Pranešėjas reagavo į Tomo Mašeckio pasisakymą. 

Savivaldybės tarybos narys Giedrius Ramanauskas teiravosi, ar netrūksta ikimokyklinio 

ugdymo pedagogų. 

Gintautas Rimeikis, Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, atsakė į Tomo Mašeckio ir Giedriaus 

Ramanausko klausimus. 

Liudas Skierus taip pat pasisakė dėl šio sprendimo projekto. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-94 pridedamas). 

 

9. SVARSTYTA. 2024–2025 mokslo metų mokinių skaičiaus kiekvienos klasės sraute ir 

klasių skaičiaus kiekviename sraute Plungės rajono savivaldybės bendrojo ugdymo mokyklose 

patvirtinimas.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas išsamiai pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir 

siūlė pritarti sprendimo projektui. 

Savivaldybės tarybos narys Ramūnas Lydis teiravosi, kodėl yra tiek daug formuojamų klasių 

Plungės „Ryto“ pagrindinėje mokykloje. 

Tiek Pranešėjas, tiek Gintautas Rimeikis atsakė, kad toks yra poreikis. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-95 pridedamas). 

 

10. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės švietimo paslaugas teikiančių įstaigų 

paslaugų kainų patvirtinimas.  

Pranešėjas Audrius Misiūnas pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esminius 

pakeitimus, siūlė pritarti sprendimo projektui. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-96 pridedamas). 

 

Kadangi prieš posėdį Giedrius Ramanauskas buvo pareiškęs nusišalinimą nuo 11 klausimo 

svarstymo ir jo nusišalinimui Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė, tai jis ištraukė 

balsavimo kortelę ir išėjo iš posėdžių salės.  
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11. SVARSTYTA. Įgaliojimų suteikimas Viešosios įstaigos Plungės ligoninės vadovui. 
Pranešėjas Tadas Šetkauskis, Sveikatos ir socialinės apsaugos komiteto pirmininkas, pristatė 

sprendimo projektą, siūlė pritarti.  

Ramūnas Lydis klausė, ar Plungės ligoninėje yra profesinė sąjunga. 

Rimvydas Pilibaitis siūlė patikslinti sprendimo projekto redakciją, atsižvelgiant į Lietuvos 

Respublikos sveikatos priežiūros įstaigų įstatymo 28 str. 5 p., ir sprendimo projekte vietoj 

„įgaliojimo“ nurodyti „pavedimą“ ir pavesti nustatyti normatyvus ne „Ligoninės direktoriui“, o 

„Viešajai įstaigai“.   

Po Vyriausybės atstovo pastabų patikslintas sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą, patikslintą po Vyriausybės atstovo pastabų (sprendimas 

Nr. T1-97 pridedamas). 

 

Giedrius Ramanauskas sugrįžo į posėdžių salę. 

 

Savivaldybės tarybos meras Audrius Klišonis priminė, jog 12 klausimas bendru Savivaldybės 

tarybos narių sutarimu buvo išimtas iš Darbotvarkės. 

 

13. SVARSTYTA. Viešosios įstaigos Plungės bendruomenės centro grupinio gyvenimo namų 

socialinės globos paslaugų kainų nustatymas. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę, siūlė pritarti.  

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-98 pridedamas). 

 

Kadangi prieš posėdį Jurgita Latakienė buvo pareiškusi nusišalinimą nuo 14 klausimo 

svarstymo ir jos nusišalinimui Savivaldybės tarybos nariai bendru sutarimu pritarė, tai ji ištraukė 

balsavimo kortelę ir išėjo iš posėdžių salės. 

 

14. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės ir valstybės biudžeto lėšų, skirtų akredituotai 

vaikų dienos socialinei priežiūrai organizuoti ir teikti, paskirstymo, pervedimo, tikslinimo, 

naudojimo, atsiskaitymo ir kontrolės tvarkos aprašo patvirtinimas. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-99 pridedamas). 

 

Jurgita Latakienė sugrįžo į posėdžių salę. 

 

15. SVARSTYTA. Pritarimas Plungės rajono savivaldybės administracijos projekto 

„Apsaugoto būsto infrastruktūros plėtra Plungės rajono savivaldybėje“ įgyvendinimui. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas esmę ir siūlė pritarti. 

Adomas Zamulskis klausė, ar, pagal turimus duomenis, bus galimybė iš šio projekto sutaupyti 

pinigų ir nupirkti šeštą butą. 

Žaneta Vaitkuvienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, atsakydama nurodė, 

kad, jei bus sutaupyta, bus galima nupirkti ir daugiau būstų. 

Dėl būstų pirkimo ir lėšų sutaupymo pasisakė Robertas Endrikas.  

Žaneta Vaitkuvienė atkreipė dėmesį, kad būstai perkami kartu ir įranga su baldais, pritaikyti 

tikslinės grupės žmonėms.  

Adomas Zamulskis paprašė, kai bus nupirkti šie butai, su visa informacija, kaina būtų 

supažindinti ir Savivaldybės tarybos nariai.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis priminė, kad Adomas Zamulskis, kaip Kontrolės 

komiteto pirmininkas, turi teisę susipažinti su šia informacija. 
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Dėl būstų pirkimo pasisakė ir Giedrius Ramanauskas, į kurio pasisakymą reagavo Žaneta 

Vaitkuvienė. 

Dėl pristatyto sprendimo projekto pasisakė ir Mindaugas Kaunas.  

Kadangi bendru sutarimu sprendimo projektui nepritarta, Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis pasiūlė balsuoti.  

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 24 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 16 tarybos 

narių (Audrius Misiūnas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras 

Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita 

Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Alina Vičienė, Gediminas Stonys, Ramūnas Lydis, Julius 

Nekrašas), SUSILAIKĖ – 8 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Adomas Zamulskis, 

Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Giedrius Ramanauskas, Tomas 

Mašeckis).  

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-100 pridedamas). 

 

16. SVARSTYTA. Atleidimas nuo socialinio būsto nuomos mokesčio. 

Pranešėjas Tadas Šetkauskis pristatė sprendimo projektą, akcentuodamas, jog asmuo, kurį 

prašoma atleisti nuo socialinio būsto nuomos mokesčio už tam tikrą laikotarpį, yra nukentėjęs nuo 

gaisro ir vėliau jam buvo suteiktas socialinis būstas, kuris buvo apleistas ir pats asmuo savo lėšomis 

jį išsiremontavo, siūlė pritarti. 

Ramūnas Lydis teiravosi, ar šiam asmeniui, kaip nukentėjusiam po gaisro, buvo išmokėtos 

kokios išmokos. 

Tadas Šetkauskis atsakė, kad jam žinoma, jog šis asmuo yra gavęs vienkartinę išmoką dėl 

ligos ir kaip asmuo, nukentėjęs nuo gaisro, yra gavęs išmoką 2022 metais. 

Išsamesnę informaciją pateikė Jolanta Puidokienė, Socialinės paramos skyriaus vedėja, ją 

papildė Savivaldybės meras Audrius Klišonis.  

Ramūnas Lydis klausė, ar tai yra įprasta praktika, kai atleidžiama nuo nuomos mokesčio 

socialinį būstą gavusius asmenis. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atsakė, jog toks atvejis yra pirmas. 

Julius Nekrašas teiravosi, ar asmuo derino remontą, ar pirma susiremontavo, o paskui paprašė 

atleisti nuo nuomos mokesčio. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atsakė, jog iš minimo socialinio būsto iškeldinus 

anksčiau gyvenusius asmenis, buvo duotas sutikimas, kad į tą būstą įsikeliantis asmuo pats 

susiremontuos jį. 

Robertas Endrikas baiminosi, jog toks atleidimas nuo socialinio būsto nuomos mokesčio 

netaptų įprasta praktika, bei kalbėjo apie tai, kad būtų gerai pasitvirtinti tvarką dėl socialinio būsto 

remonto, nurodant, kad būtų pateikiami remonto kainą įrodantys ir patvirtinantys dokumentai. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atsakė, kad tai yra Savivaldybės tarybos išimtinė teisė. 

Mindaugas Kaunas siūlė priimti protokolinį sprendimą, numatantį, kad ne tik Savivaldybė 

gali remontuoti socialinius būstus, bet ir patys asmenys, tačiau konkrečiai nurodant visas aplinkybes.   

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA: 

1. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-101 pridedamas). 

2. Parengti tvarką, numatančią, kaip pats gyventojas, gyvenantis socialiniame būste, galėtų 

susiremontuoti socialinį būstą.  

 

17. SVARSTYTA. Panaudos sutarties pratęsimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys, Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pirmininkas, pristatė 

parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-102 pridedamas). 
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18. SVARSTYTA. Leidimas išnuomoti inžinerinius statinius. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-103 pridedamas). 

 

19. SVARSTYTA. Pritarimas valstybinės žemės sklypo nuomos sutarties ir papildomo 

susitarimo nutraukimui bei žemės sklypo išnuomojimui UAB „Selenta“. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-104 pridedamas). 

 

20. SVARSTYTA. Pritarimas valstybinių žemės nuomos sutarčių sudarymui.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-105 pridedamas). 

 

21. SVARSTYTA. Pritarimas valstybinės žemės nuomos sutarties pakeitimui. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T-106 pridedamas). 

 

22. SVARSTYTA. Ilgalaikio materialiojo turto perėmimas Savivaldybės nuosavybėn ir jo 

perdavimo valdyti, naudoti ir disponuoti juo patikėjimo teise.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-107 pridedamas). 

 

23. SVARSTYTA. Valstybės turto nurašymas ir likvidavimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-108 pridedamas). 

 

24. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. 

T1-34 „Dėl 2024–2027 metų Plungės rajono savivaldybės prioritetinių vietinės reikšmės kelių 

(gatvių) tvarkymo sąrašo patvirtinimo“ pakeitimas. 

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-109 pridedamas). 

 

25. SVARSTYTA. Automobiliams statyti rezervuojamų vietų nustatymo, jų įrengimo ir 

vietinės rinkliavos už naudojimąsi rezervuotomis vietomis automobiliams statyti nuostatų 

patvirtinimas.  

Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, nurodė, kad šis sprendimo projektas buvo svarstytas dviejuose komitetuose: 

Vietos ūkio ir ekologijos ir Ekonomikos, finansų ir biudžeto. Akcentavo, kad abu komitetai pritarė 
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šiam sprendimo projektui, tik Vietos ūkio ir ekologijos komitetas siūlė šį sprendimo projektą šiek tiek 

pakeisti, kalbant apie rinkliavą už naudojimąsi rezervuotomis vietomis automobiliams statyti, todėl 

po šio komiteto narių siūlymo buvo parengtas alternatyvus sprendimo projektas, o Ekonomikos, 

finansų ir biudžeto komitetas pritarė pirminiam parengtam sprendimo projektui.  

Adomas Zamulskis pasisakė apie tai, kad, kiek jam suprantama, tai suinteresuoti asmenys 

daugiausia rezervuotų automobilių stovėjimų vietų nori ne savo reikmėms, o būtent klientams bei 

pats išreiškė savo nuomonę dėl automobilių stovėjimo vietų „laikrodukų“ įvedimo.  

Adomui Zamulskiui atsakė Gediminas Stonys. 

Dėl šio sprendimo pasisakė ir klausimus pateikė Giedrius Ramanauskas, Robertas Endrikas, 

Rimas Dužinskas. 

Į pateiktus klausimus atsakymus pateikė Gediminas Stonys, Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis ir Kristina Petrulevičienė, Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjo pavaduotoja. 

Dėl sprendimo projekto pasisakė ir Savivaldybės tarybos narys Algirdas Pečiulis, siūlydamas 

balsuoti ir pritarti Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pritartam sprendimo projektui. 

Mindaugas Kaunas pasisakė dėl sprendimo projekto, svarstė, kaip bus tokiu atveju, jei 

daugiabutyje gyvenantis asmuo turi įregistravęs šiame name juridinį asmenį, bei klausė, ar ir tokiu 

atveju jis turės teisę daugiabučio namo kieme rezervuoti automobilių stovėjimo vietą. Taip pat 

atkreipė dėmesį, kad tokiu atveju daugiabučio namo gyventojams sumažės automobilių stovėjimo 

vietų. Mindaugas Kaunas siūlė atidėti ir šio sprendimo projekto svarstymą, siekiant dar plačiau ir 

išsamiau išdiskutuoti ir parengti tinkamiausią variantą. 

Kristina Petrulevičienė pasisakė dėl automobilių stovėjimo rezervavimo vietų prie 

daugiabučių namų. 

Robertas Endrikas siūlė pagalvoti parkavimo automatų įrengimą. 

Marijus Kaktys pritarė Roberto Endriko pasiūlymui dėl parkavimo vietų įrengimo bei pasiūlė 

balsuoti už Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pasiūlytą sprendimo projektą. 

Kadangi bendru sutarimu sprendimo projektui nepritarta, Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis pasiūlė balsuoti.  

Už pateiktą alternatyvų Vietos ūkio ir ekologijos komiteto sprendimo projektą balsavo viso 

25 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 7 tarybos nariai (Andriejus Stančikas, Artūras Urniežius, Linas 

Ramanauskas, Jurgita Latakienė, Gediminas Stonys, Rimantas Petkus, Alina Vičienė), SUSILAIKĖ 

– 16 tarybos narių (Robertas Endrikas, Audrius Misiūnas, Liudas Skierus, Algirdas Pečiulis, Julius 

Nekrašas, Adomas Zamulskis, Gintarė Drackienė, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, Česlovas 

Kerpauskas, Tadas Šetkauskas, Remigijus Striaupa, Mindaugas Kaunas, Giedrius Ramanauskas, 

Ramūnas Lydis, Tomas Mašeckis), PRIEŠ – 2 tarybos nariai (Marijus Kaktys, Laima Žilienė). 

NUSPRĘSTA. Alternatyvus Vietos ūkio ir ekologijos komiteto pasiūlytas ir pateiktas 

sprendimas nepriimtas. 

 

Už pateiktą Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto sprendimo projektą balsavo viso 25 

tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 10 tarybos narių (Algirdas Pečiulis, Gintarė Drackienė, Artūras 

Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Remigijus Striaupa, Laima 

Žilienė, Gediminas Stonys, Ramūnas Lydis), SUSILAIKĖ – 10 tarybos narių (Audrius Misiūnas, 

Julius Nekrašas, Andriejus Stančikas, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas Dužinskas, 

Mindaugas Kaunas, Jurgita Latakienė, Alina Vičienė, Tomas Mašeckis), PRIEŠ – 5 tarybos nariai 

(Robertas Endrikas, Liudas Skierus, Linas Ramanauskas, Rimantas Petkus, Giedrius Ramanauskas). 

NUSPRĘSTA. Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto sprendimas nepriimtas. 

 

Julius Nekrašas išėjo iš posėdžių salės ir toliau posėdyje nebedalyvavo. 

 

26. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2020 m. spalio 29 d. sprendimo Nr. 

T1-248 „Dėl pritarimo sudaryti keleivių vežimo sutartį su UAB „Plungės autobusų parkas“ ir 

nemokamo keleivių vežimo vietinio (miesto ir priemiestinio) reguliaraus susisiekimo autobusų 

maršrutais“ pakeitimas.  
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Pranešėjas Gediminas Stonys pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Sprendimas priimtas bendru sutarimu.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-110 pridedamas). 

 

27. SVARSTYTA. Investicijų Plungės miesto pramonės rajono valstybinės žemės sklype 

pavyzdinės sutarties formos patvirtinimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis, Ekonomikos, finansų ir biudžeto komiteto pirmininkas, pristatė 

parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Mindaugas Kaunas atkreipė dėmesį, kad sprendimo projekte yra neteisingai nurodytas teisinis 

pagrindas, t. y. neteisingas Lietuvos Respublikos vietos savivaldos įstatymo straipsnis. 

Vytautas Tumas, Teisės, personalo ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjas, paaiškino, kad 

tai klaida ir sprendimo projekte turėtų būti nurodytas kitas LR Vietos savivaldos įstatymo straipsnis. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasiūlė bendru sutarimu pritarti dėl teisinio 

reglamentavimo patikslintam sprendimo projektui.  

NUSPRĘSTA. Priimti dėl teisinio reglamentavimo patikslintą sprendimą (sprendimas Nr. T1-

111 pridedamas). 

 

28. SVARSTYTA. Savivaldybės finansinio turto investavimo ir UAB „Plungės autobusų 

parkas“ įstatinio kapitalo padidinimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas esmę, siūlė 

šiam sprendimo projektui pritarti. 

Dėl sprendimo projekto pasisakė Mindaugas Kaunas bei pateikė klausimus, į kuriuos atsakė 

Algirdas Pečiulis ir Savivaldybės meras Audrius Klišonis. 

Liudas Skierus taip pat pasisakė dėl pristatyto sprendimo projekto. 

Kadangi bendru sutarimu sprendimo projektui nepritarta, Savivaldybės meras Audrius 

Klišonis pasiūlė balsuoti.  

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 23 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 15 tarybos 

narių (Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas 

Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita 

Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Alina Vičienė, Gediminas Stonys, Ramūnas Lydis), 

SUSILAIKĖ – 7 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Rimas 

Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Giedrius Ramanauskas, Tomas Mašeckis), PRIEŠ – 1 tarybos narys 

(Liudas Skierus). 

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-112 pridedamas). 

 

29. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. 

T1-48 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2024–2026 metų strateginio veiklos plano patvirtinimo“ ir 

jį keitusio sprendimo pakeitimas.  

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas 

pagrindinius aspektus, siūlė pritarti. 

Kadangi buvo prašoma balsuoti, tai Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasiūlė balsuoti.  

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 23 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 15 tarybos 

narių (Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras Urniežius, Česlovas 

Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus Striaupa, Jurgita 

Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Alina Vičienė, Gediminas Stonys, Ramūnas Lydis), 

SUSILAIKĖ – 8 tarybos nariai (Robertas Endrikas, Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Liudas 

Skierus Rimas Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Giedrius Ramanauskas, Tomas Mašeckis).  

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-113 pridedamas). 
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30. SVARSTYTA. Plungės rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. 

T1-49 „Dėl Plungės rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ ir jį keitusio sprendimo 

pakeitimas. 

Pranešėjas Algirdas Pečiulis pristatė parengtą sprendimo projektą, akcentuodamas esmę, siūlė 

pritarti. 

Kadangi buvo prašoma balsuoti, tai Savivaldybės meras Audrius Klišonis pasiūlė balsuoti.  

Už pateiktą sprendimo projektą balsavo viso 22 tarybos nariai. Jo rezultatai: UŽ – 16 tarybos 

narių (Robertas Endrikas, Algirdas Pečiulis, Andriejus Stančikas, Gintarė Drackienė, Artūras 

Urniežius, Česlovas Kerpauskas, Tadas Šetkauskis, Marijus Kaktys, Linas Ramanauskas, Remigijus 

Striaupa, Jurgita Latakienė, Laima Žilienė, Rimantas Petkus, Alina Vičienė, Gediminas Stonys, 

Ramūnas Lydis), SUSILAIKĖ – 6 tarybos nariai (Adomas Zamulskis, Vida Bondauskienė, Liudas 

Skierus, Rimas Dužinskas, Mindaugas Kaunas, Tomas Mašeckis).  

Sprendimas priimtas.  

NUSPRĘSTA. Priimti sprendimą (sprendimas Nr. T1-114 pridedamas). 

 

Mindaugas Kaunas, prieš prasidedant Savivaldybės tarybos mažumos valandai, paprašė 

paskelbti pertrauką. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paskelbė 5 min. pertrauką. 

 

31. SVARSTYTA. Savivaldybės tarybos mažumos valanda. 

Mindaugas Kaunas teiravosi Savivaldybės mero Audriaus Klišonio, kada buvo priimtas 

sprendimas finansuoti laikraščio „Žemaičių saulutė“ leidimą.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atsakė, jog šio leidinio finansavimas priklauso Plungės 

rajono savivaldybės viešajai bibliotekai. 

Adomas Zamulskis klausė Savivaldybės mero Audriaus Klišonio, kada bus priimtas galutinis 

sprendimas dėl UAB „Plungės būstas“ pirties ateities. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atsakė, jog tikėtina, kad šis klausimas bus sprendžiamas 

birželio arba liepos mėn. 

Robertas Endrikas atkreipė dėmesį, kad taip ir nėra gautas atsakymas dėl smėlio karjero, 

esančio Plungės mieste, Telšių gatvėje, šalia kapinių, todėl pateikė raštą, į kurį prašė rašytinio 

atsakymo, bei raštą pagarsino posėdžio metu.   

Savivaldybės meras Audrius Klišonis nurodė, kad teisės aktuose nustatytais terminais ir 

tvarka bus pateiktas atsakymas į paklausimą. 

Tomas Mašeckis klausė dėl regioninės svarbos projekto, kurį įgyvendina UAB „NT 

projektai“, stadijos. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė trumpą atsakymą, nurodydamas, kad išsamesnis 

atsakymas bus pateiktas raštu. 

Toliau Tomas Mašeckis teiravosi dėl Plungės rajone, Stonaičių kaime, Tuopų gatvėje, 

esančios avarinės būklės perlaidos, dėl kritinės būklės šlaito, esančio Plungės mieste, Sukilėlių 

gatvėje, sutvarkymo bei dėl pėsčiųjų ir dviračių tako, esančio Plungės miesto atkarpoje nuo 

Žaltakalnio gatvės iki sankryžos su Tuopų gatve, apšvietimo. 

Atsakymus Tomui Mašeckiui pateikė Administracijos direktorius Dalius Pečiulis ir 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis. 

Adomas Zamulskis teiravosi dėl duomenų valdymo sistemoje (toliau – DVS) „Kontora“ 

esančių tam tikrų prašymų dėl finansavimo (Gintališkės bažnyčios, Platelių sen. ir kt.). 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė atsakymą. 

Rimas Dužinskas pateikė klausimą Daliui Pečiuliui dėl užtvindytų Plungės Senamiesčio 

mokyklos rūsių.  

Dalius Pečiulis pateikė atsakymą. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis papildė Daliaus Pečiulio atsakymą. 

Giedrius Ramanauskas klausė dėl Plungės miesto, Lentpjūvės gatvės 8, esančio netvarkomo 

šiukšlyno, demonstravo padarytas tos apleistos vietos nuotraukas.  
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Adomas Zamulskis taip pat pasisakė dėl padaryto sąvartyno. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis prašė palikti nuotraukas bei sakė, kad informacija bus 

perduota Aplinkos apsaugos departamentui. 

Adomas Zamulskis pateikė retorinį klausimą Daliui Pečiuliui dėl apleistų socialinių būstų, 

nurodydamas, kad reikia spręsti dėl didesnės šių būstų kontrolės, kad asmenys taip neapleistų jų. 

Taip pat Adomas Zamulskis klausė Savivaldybės mero Audriaus Klišonio dėl Lietuvos 

apeliacinio teismo sprendimo, kurį jis prašė atsiųsti praėjusiame Savivaldybės tarybos posėdyje, bet 

taip jo nėra gavęs iki šiol, bei vėl teiravosi dėl Savivaldybės tarybos narių gaunamos informacijos iš 

DVS „Kontora“, pageidavo gauti susipažinimui ir Savivaldybės mero potvarkius. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis paprašė Vytauto Tumo persiųsti Adomo Zamulskio 

minėtą sprendimą visiems Savivaldybės tarybos nariams. 

Mindaugas Kaunas pateikė klausimus žodžiu ir raštu dėl vicemero Žydrūno Purauskio darbo 

keliose darbovietėse, taip pat prašė pateikti atitinkamus dokumentus. 

Toliau Mindaugas Kaunas klausė dėl neveikiančios elektromobilių pakrovimo stotelės, 

esančios prie baseino. 

Vida Bondauskienė kalbėjo apie informacijos viešinimą Plungės rajono savivaldybės 

interneto svetainėje bei apie Savivaldybės tarybos nariams pateiktą Administracijos direktoriaus 

prašymą visais klausimais kreiptis per Savivaldybės tarybos posėdžių sekretores, nors tai prieštarauja 

teisės aktams.  

Robertas Endrikas paantrino Vidai Bondauskienei dėl informacijos viešinimo Savivaldybės 

interneto svetainėje. 

Mindaugas Kaunas pateikė klausimą Administracijos direktoriui dėl Plungės miesto ir rajono 

gatvių apšvietimo modernizavimo projekto. 

Atsakymą pateikė Dalius Pečiulis ir Odeta Petkuvienė, Vietos ūkio skyriaus vedėja.  

Taip pat Mindaugas Kaunas paprašė pateikti dokumentus, Administracijos direktoriaus 

įsakymą, kuriais vadovaujantis į valstybės tarnautojo pareigas buvo priimtas Administracijos 

patarėjas bei klausė, kada bus pateikta Savivaldybės mero ataskaita. 

Liudas Skierus pasisakė dėl Plungės Senamiesčio mokykloje įsteigtų detektorių bei dėl vaikų 

dailės studijos „Čiurlioniukai“ tolimesnio likimo. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis pateikė atsakymą dėl vaikų dailės studijos 

„Čiurlioniukai“. 

Tomas Mašeckis teiravosi dėl Šateikių seniūnijos prašymo skirti lėšų greiderio pirkimui.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atsakė, kad šiuo metu nėra viršplaninių lėšų. 

Mindaugas Kaunas domėjosi dėl jau anksčiau minėto Dariaus ir Girėno, Stoties ir Birutės 

gatvių projekto bei dėl KPPP sutarties pasirašymo. 

Odeta Petkuvienė pateikė atsakymus, ją papildė Savivaldybės meras Audrius Klišonis. 

Robertas Endrikas domėjosi dėl Plungės miesto parke esančio stadiono situacijos. 

Savivaldybės meras Audrius Klišonis atsakė į Roberto Endriko klausimą. 

Mindaugas Kaunas pasisakė dėl VšĮ Plungės ligoninės teritorijos tvarkymo ir priežiūros 

perdavimo Plungės miesto seniūnijai. 

 

32. SVARSTYTA. Informacijos, klausimai, paklausimai.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis informavo ir kalbėjo apie tai, kad savivaldybėms 

nebereikės organizuoti pavėžėjimo. 

Toliau meras pagarsino Telšių regiono plėtros tarybos kreipimąsi į Lietuvos pramonininkų 

konfederaciją dėl Liudo Skieraus pramonininkų atstovavimo Telšių regione, atkreipdamas dėmesį, 

jog šiam kreipimuisi Regionų taryboje buvo pritarta bendru sutarimu, kuriam pritarė ir Mindaugas 

Kaunas.  

Savivaldybės meras Audrius Klišonis taip pat atkreipė dėmesį, jog kreipsis į Etikos komisiją 

dėl Liudo Skieraus įvertinimo, ar jis pažeidė politikams keliamus etikos principus ir ar padarė Plungės 

rajono savivaldybės tarybai reputacinę žalą. 

Į Savivaldybės mero Audriaus Klišonio pasakymus reagavo Liudas Skierus. 
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Taip pat Savivaldybės meras Audrius Klišonis paprašė Vidos Bondauskienės pagalvoti ir 

pateikti paaiškinimą dėl išskirtinai didelės jos asmeninės transporto priemonės KASKO draudimo, 

apmokėto nuo 2023 m. balandžio mėn. iki 2023 m. liepos mėn., kol dar nebuvo pasikeitęs 

apmokėjimas už darbą Savivaldybės tarybos nariams.  

 

Savivaldybės tarybos 2024 m. balandžio 25 d. posėdyje viso pateikta nagrinėti 32 klausimai, 

iš jų 5 klausimai informacinio pobūdžio, aptarimai, 27 – sprendimų projektai (iš jų pateiktas 

svarstymui 1 alternatyvus projektas, 2 Savivaldybės tarybos mažumos sprendimų projektai (4 ir 5 

klausimai). Iš šių 27 sprendimų, 2 sprendimų projektų svarstymas atidėtas koregavimui ir teikimui iš 

naujo kituose posėdžiuose (Savivaldybės tarybos mažumos parengti sprendimų projektai (4 ir 5 

klausimai)), 1 sprendimo projektas Vyriausybės atstovo siūlymu buvo išimtas iš darbotvarkės ir net 

nesvarstytas (12 darbotvarkės klausimas), 1 sprendimo projektas (ir pagrindinis ir alternatyvus) po 

vykusių balsavimų nepriimtas (25 darbotvarkės klausimas). Viso iš parengtų 27 sprendimų projektų 

priimti 23 sprendimų projektai (19 – bendru sutarimu, 4 – priimti po vykusio balsavimo). 

Posėdyje taip pat buvo suorganizuota Savivaldybės tarybos mažumos valanda. 

Posėdyje dalyvavo Rimvydas Pilibaitis, Vyriausybės atstovas Šiaulių ir Telšių apskrityse. 

 

 

Posėdžio pirmininkas                                                         Audrius Klišonis 

 

Posėdžio sekretorė                        Irmantė Kurmienė 
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X ŠAUKIMO PLUNGĖS RAJONO SAVIVALDYBĖS  

TARYBOS 11 POSĖDYJE 

DALYVAVUSIŲ ASMENŲ SĄRAŠAS 

2024-04-25  

 

Audrius Klišonis                      - Savivaldybės meras, 

Rimvydas Pilibaitis                  - Vyriausybės atstovas Šiaulių ir Telšių apskrityse, 

Jonas Mockūnas,                      - M. Čiuželio labdaros ir paramos fondo partnerysčių koordinatorius, 

Vidimantas Domarkas,            - UAB „Telšių regiono atliekų tvarkymo centras“ direktorius, 

Arūnas Tamošauskas               - Administracijos patarėjas,  

Daiva Zablockienė                   - Plungės rajono savivaldybės visuomenės sveikatos biuro direktorė, 

Daiva Mažeikienė                    - Finansų ir biudžeto skyriaus vedėja, 

Dalius Pečiulis                         - Savivaldybės administracijos direktorius, 

Gintautas Rimeikis                  - Švietimo ir sporto skyriaus vedėjas, 

Ingrida Stanienė                          - l. e. Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėjo pavaduotojo 

pareigas, 

Irma Kvizikevičienė                 - Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė, 

Irmantė Kurmienė                    - Savivaldybės tarybos posėdžių sekretorė, 

Jolanta Puidokienė                   - Socialinės paramos skyriaus vedėja, 

Jurgita Budrienė                       - Socialinės paramos skyriaus patarėja, 

Linas Rimeikis                         - Informacinių technologijų skyriaus kompiuterininkas, 

Odeta Petkuvienė                     - Vietos ūkio skyriaus vedėja, 

Oresta Gerulskienė                   - savivaldybės gydytoja, 

Tomas Jocys                             - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas, 

Kristina Petrulevičienė             - Architektūros ir teritorijų planavimo skyriausvedėjo pavaduotoja, 

Vytautas Tumas                        - Teisės, personalo ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjas, 

Donata Norvaišienė                  - Teisės, personalo ir civilinės metrikacijos skyriaus patarėja, 

Žaneta Vaitkuvienė                   - Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja, 

Živilė Bieliauskienė                  - Turto skyriaus vedėja, 

Žydrūnas Purauskis                  - Savivaldybės vicemeras, 

Jurgita Saldukienė                    - Bendrųjų reikalų skyriaus vedėja, 

Airida Montvydienė                 - Žemės ūkio skyriaus vedėja, 

Vida Saukalienė                        - Kultūros, turizmo ir viešųjų ryšių skyriaus vedėja, 

Jūratė Garčinskaitė                   - Viešųjų pirkimų skyriaus vedėja. 

 

 

____________________________ 


